
膜电极GDL热压机

产品名称 膜电极GDL热压机

公司名称 杭州欧森科技有限公司

价格 .00/件

规格参数 品牌:欧森
型号:膜电极GDL热压机
产地:浙江

公司地址 杭州市余杭区余杭街道文一西路1818-1号1幢中
国杭州5G创新园4楼435室

联系电话 0571-87208795 13515812301

产品详情

采用电脑程序控制，可实现人机对话，对热压过程进行温度和压力的控制和监控,用户可根据自身需要设
置多段压力控制，持压压力、持压时间，加热温度，冷却间隔时间均可自由设置，也可以做多程段式实
验。PLC+触摸屏为核心操作系统，操作简单方便配置安全防护罩及安全门装置，有效保证操作安全，杜
绝意外发生。其主要功能是将原料人工放于铸模内,夹于本机电热平板间,加以压力及温度。

结构概述

该设备采用优质钢材料、标准元器件和压合系统、加热系统、冷却系统、伺服加压系统等组成。

外形尺寸      1100*600*1600(长*宽*高）mm（具体尺寸按产品不同而变）

设备重量约800Kg

工作节拍    1~2PPM（具体视时间周期确定）

By using computer program control, human-machine dialogue can be achieved to control and monitor the
temperature and pressure during the hot pressing process. Users can set multiple pressure controls according to their
own needs. The holding pressure, holding time, heating temperature, and cooling interval can be freely set, and multi
stage experiments can also be conducted. The PLC+touch screen is the core operating system, which is easy to operate
and easy to configure with safety protective covers and safety door devices, effectively ensuring operation safety and
preventing accidents. Its main function is to manually place raw materials in the mold, clamp them between the
electric heating plates of the machine, and apply pressure and temperature.



Structure Overview

The equipment is composed of high-quality steel materials, standard components and compression systems, heating
systems, cooling systems, servo pressurization systems, etc.

Overall dimensions 1100 * 600 * 1600 (length * width * height) mm (specific dimensions vary depending on product)

Equipment weight is approximately 800Kg

Work rhythm 1-2 PPM (specific depending on time cycle)
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